
Lotskaptenens Samfällighetsförening 

Styrelsemöte 2020-02-25 

Plats 
Hos Henrik Hallenborg, BB55 

Närvarande  
Henrik Hallenborg  
Magnus Fransson  
Åsa Giselmo 

Mats Varvne (per telefon och endast då punkt 4 c diskuterades)  

1. Val av ordförande och sekreterare 
Henrik Hallenborg valdes till mötets ordförande och Åsa Giselmo valdes till mötets 
sekreterare. 

2. Ekonomisk status.  

Magnus Fransson redogör för det ekonomiska läget. Det konstateras att den löpande 
ekonomin följer budget.  

3. Planering inför stämman 

Vi går igenom vad som är gjort och vad som är kvar att göra inför stämman och 
konstaterar att vi ligger bra till.  Allt borde bli klart veckan som kommer.  

4. Övriga frågor  
a) Com hem. Magnus informerar om att Comhem kommer att lägga ner sina analoga 
sändningar och ersätta dessa med digitala, vilket kommer att påverka föreningens 
medlemmar positivt. Han kommer att skicka ut ett informationsmail till 
medlemmarna om detta snarast.  

b) Pärmarna. Henrik har rensat och strukturerat om i föreningens pärmar.  

c) Gatlyktorna. Armaturerna börjar bli gamla vilket innebär det är både svårt och 
dyrt att hitta reservdelar till dem. Enligt underhållsplanen ska de bytas ut under 
2020. Vi bestämmer att dessa därför bör bytas ut under året. Mats ska ta in några 
olika offerter.  

 

Vid protokollet:  Åsa Giselmo Justeras:  Henrik Hallenborg


